
 

 

 

 

 

Věc: Ukončení svozu kovových nádob  

Vážená paní starostko, vážený pane starosto, 

   dovolujeme si vám oznámit, že s účinností od 1. 7. 2024 přistoupíme k ukončení výsypů kovových nádob na 

komunální odpad v obcích v rámci svozů společnosti Technické služby Zlínsko, s.r.o. 

Jedná se především o nádoby na SKO o objemu 110 l, příp. jiných kovových, nestandardních nebo upravovaných 

nádob. 

Důvody pro ukončení svozů: 

- některé námi svážené obce již kovové nádoby delší dobu nepoužívají 

- počet kovových nádob se v obcích neustále snižuje, jejich počet je aktuálně max. do 20 % celkového 

počtu nádob v jednotlivých obcích 

- v drtivé většině případů, se jedná o starší nádoby, které již neodpovídají jejich původnímu technickému 

stavu 

- nová svozová technika, které umožnuje evidence a vážení jednotlivých výsypů, je standardně nastavena 

na typizované plastové nádoby  

- čipování nádob, ke kterému většina obcí přistupuje, je na kovové nádoby dražší a složitější 

- v roce 2023 bylo průměrně nahrazeno měsíčně na všech obcích cca 30 nádob, z toho ale tvořily kovové 

nádoby 50 až 70% 

- kovové nádoby se vystavují převáženě v zimním období a zvyšují tak zbytečně celkový počet nádob v obci 

- potřeba likvidace popele se neustále snižuje 

- teplý popel nepatří ani do kovových nádob, pokud díky teplému popelu zahoří malá nádoba, předejdeme 

tak větší škodě na svozovém vozidle 

Protože jsme na uvedenou skutečnost opakovaně upozorňovali již v minulých letech a činíme tak s dostatečným 

předstihem, doufáme, že výměna těchto nádob za nové plastové o objemu 120 l, proběhne bez problémů. 

Ve Zlíně, dne 25. září 2023 

S pozdravem 

Jan Rochovanský 


